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Geacht College, 

Met enige verbazing hebben wij kennis genomen van het artikel in Dagblad De Limburger van 5 april 2018, 

waarin staat dat de ENCI-groeve per 1 mei weer open gaat maar dat zwemmen niet meer mogelijk is. In 2010 

is immers het Plan van Transformatie vastgesteld en ondertekend door alle betrokken partijen, inclusief de 

gemeenteraad van Maastricht. In het plan is duidelijk afgesproken dat er een natuurzwemplas zou komen 

van enkele meters diep. 

De RIB die op 5 april is gestuurd naar aanleiding van deze berichtgeving roept bij de PvdA-fractie nog meer 

vragen op. Immers staat in deze RIB dat Natuurmonumenten een ambitiedocument heeft opgesteld met een 

oplossingsrichting voor het natuurbad. Onderzocht wordt of van het natuurbad een waterspeelplek kan 

worden gemaakt voor gezinnen met jonge kinderen. Er ligt echter zoals gezegd een door alle betrokken 

partijen ondertekend Plan van Transformatie. De richting die nu wordt gekozen is niet in lijn met de 

afspraken uit 2010. 

Naar aanleiding hiervan stellen wij dan ook de volgende Artikel 47 vragen: 

1. Deelt het College de mening van de PvdA-fractie dat het door alle partijen ondertekende Plan van 

Transformatie nog steeds de basis vormt voor de verdere ontwikkeling van het ENCI-gebied? Zo ja, 

hoe verhoudt de gekozen richting inzake het zwemmen zich dan tot de afspraken uit 2010? Zo nee, 

waarom niet? 

2. Welke acties heeft het College ondernomen om zorg te dragen voor de uitvoering van de afspraken, 

inclusief de natuurzwemplas, uit het Plan van Transformatie? 

3. Welke acties gaat het College ondernemen om ervoor te zorgen dat de afspraken, inclusief de 

natuurzwemplas, uit het Plan van Transformatie worden nagekomen? 

4. Op welke wijze wordt de gemeenteraad bij het vervolgtraject betrokken? 

Met vriendelijke groet, 

Manon Fokke 

Didier Jacobs 
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